
 
Protokół Nr XVII /2016 
z sesji Rady Gminy 

odbytej w dniu 28.01.2016 r. 

w Urzędzie Gminy w Lipuszu 

 

Ad. 1 
Obrady sesji rozpoczęto o godz. 1430 

Przewodniczący Rady Gminy Janusz Wawer dokonał otwarcia sesji. Powitał radnych oraz 

wszystkich uczestniczących w obradach / zał. nr 1, 2, 3, 4/. Na podstawie listy obecności 

Przewodniczący Rady stwierdził, że sesja jest prawomocna do prowadzenia obrad  

i podejmowania uchwał /na stan 15 – obecnych 14 radnych/.  

Do proponowanego porządku obrad nie wniesiono uwag, został on przyjęty jednogłośnie w 

następującym brzmieniu: 

 

1. Sprawy regulaminowe : 

    a/ otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad, 

    b/ zatwierdzenie porządku obrad, 

    c/ przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 

2. Informacja Wójta za okres międzysesyjny. 

3. Interpelacje i wnioski radnych. 

4. Podjęcie uchwał w sprawie: 

    a/ przystąpienie  do Partnerstwa dotyczącego współpracy jednostek samorządu     

        terytorialnego w celu realizacji projektu pn.” Poprawa efektywności energetycznej  

        w budynkach użyteczności publicznej w Gminie Nowa Karczma i Gminie  

        Lipusz” dofinansowanego w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego  

        Województwa Pomorskiego na lata 2014-2020. 

    b/ przyjęcia Diagnozy zapotrzebowania szkół podstawowych i gimnazjalnych na terenie  

        Gminy Lipusz na wsparcie z Europejskiego Funduszu Społecznego w ramach osi 3  

         Edukacja dla rozwoju RPO WP 2014 - 2020 

5. Odpowiedzi na zgłoszone interpelacje i wnioski . 

6. Wolne wnioski. 

7. Zamknięcie obrad 

Przewodniczący Rady poinformował, iż zapoznał się z treścią protokołu z XVI sesji Rady 

Gminy odbytej dnia 18.01.2016 r. Po czym zapytał radnych o ewentualne uwagi  

i zastrzeżenia, których nie wniesiono. W wyniku głosowania protokół został przyjęty 

jednogłośnie. 

Ad. 2 
Informację za okres międzysesyjny przedstawił Wójt Gminy  /zał. nr 5 do prot./. 

 



 

Ad. 4a 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie przystąpienie  do Partnerstwa 

dotyczącego współpracy jednostek samorządu terytorialnego w celu realizacji projektu pn. 

” Poprawa efektywności energetycznej  w budynkach użyteczności publicznej w Gminie Nowa 

Karczma i Gminie  Lipusz” dofinansowanego w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego  

Województwa Pomorskiego na lata 2014-2020. 

Omówienia uchwały dokonał  Wójt. 

Radny A.Narloch  - czy w projekcie tym nie można byłoby uwzględnić  termomodernizacji 

Remizy OSP w Lipuszu. 

Wójt   - Remiza OSP  nie została włączona , gdyż budynek ten  podlegać będzie przebudowie, 

zadanie to będziemy realizować w odrębnym projekcie. 

Radni nie wnieśli uwag do projektu przedmiotowej uchwały. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie wcześniej odczytanego projektu 

uchwały. W wyniku głosowania uchwała została podjęta  jednogłośnie /zał. nr 6  do prot./. 

 

Ad.4b 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie przyjęcia Diagnozy 

zapotrzebowania szkół podstawowych i gimnazjalnych na terenie   Gminy Lipusz na wsparcie 

z Europejskiego Funduszu Społecznego w ramach Osi 3  Edukacja dla rozwoju RPO WP 

2014 – 2020 

Omówienia szczegółowego uchwały dokonał Wójt. 

Radni nie wnieśli uwag do projektu przedmiotowej uchwały.   

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie wcześniej odczytanego projektu 

uchwały. W wyniku głosowania uchwała została podjęta  jednogłośnie /zał. nr 7 do prot./. 

 

Ad.6 

Radna H.Hapka  -   proponuje , aby na ul. Młyńskiej wykonać oznakowane przejście dla 

pieszych na wysokości GOKSiR-u. 

Wójt – jest tam skrzyżowanie, które uniemożliwia wykonanie  przejścia dla pieszych. 

Możemy ewentualnie zwrócić się do Komisji Ruchu Drogowego z zapytaniem , w jaki sposób  

można oznakować przejście dla pieszych przy skrzyżowaniu. 

 

Radny R. Wojaczek  -  na drogach powiatowych pojawiły się dziury . 

Wójt  - jest jeszcze okres zimowy, o ile po tym okresie dziury na drogach  nie będą 

remontowane, to będziemy interweniować.  

 

Ad.9  

W tym miejscu porządek obrad został wyczerpany. Przewodniczący Rady podziękował za 

udział, dyskusję i zamknął obrady o godz. 1510. 

 

 

              Protokołowała                                                           Przewodniczący Rady 

 

           Elżbieta Nierzalewska                                              Janusz Wawer 


